
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ : -την κ. Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας 

             -την κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

ΘΕΜΑ :  Απαξίωση Πολυτέκνων Οικογενειών  

 

κ. Υπουργοί,  

Με έκπληξη πληροφορήθηκα ότι η Υπουργός Κοινωνικής Συνοχής 

και Οικογένειας ανακοίνωσε την έναρξη του προγράμματος 

Ευαισθητοποίησης Εργαζομένων Επιχειρήσεων σε θέματα 

«Διαφορετικότητας» και «Καταπολέμησης των Διακρίσεων» με τη 

θεματολογία ανάμεσα σε άλλα να περιλαμβάνει το «φύλο», τον 

«σεξουαλικό προσανατολισμό», την «φυλετική/εθνοτική καταγωγή» και 

τη «θρησκεία». 

Το πρόγραμμα θα αφορά 80.000 εργαζόμενους (αναρωτιέμαι με 

ποια κριτήρια θα επιλεγούν), οι οποίοι μετά από τρίωρη εξ αποστάσεως 

ασύγχρονη εκπαίδευση θα αποζημιωθούν με το ποσό των 100 Ευρώ 

έκαστος, κατόπιν επιτυχούς αξιολόγησης με τεστ πολλαπλής επιλογής. 

Δηλαδή συνολικά θα δαπανηθεί ένα ποσό της τάξεως των 8.000.000 

Ευρώ, πλέον φυσικά του κόστους που θα προκύψει για όποιες εταιρίες 

αναλάβουν την υλοποίηση του έργου.   
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Ειλικρινά εξεπλάγην δυσάρεστα με τις προτεραιότητες του 

Υπουργείου σας και με τον ευρηματικό τρόπο που επιλέγετε να σκορπάτε 

αφειδώς χρήματα που κανονικά θα έπρεπε να εξυπηρετούν άλλες 

προτεραιότητες, μεταξύ των οποίων και η ενίσχυση των πολυτέκνων 

οικογενειών, ενόψει του δημογραφικού προβλήματος που ταλανίζει την 

Πατρίδα μας και οδηγεί το Έθνος μας στον αφανισμό.  

Η Υπουργός Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας έχει αδιαφορήσει 

έως σήμερα να απαντήσει στην υπ’ αριθμ. 5775/29.05.2025 ερώτηση 

που της υπέβαλα μέσω της διεύθυνσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου με 

θέμα «Στήριξη Πολυτέκνων Οικογενειών».  

Όμοια αντιμετώπιση συνάντησα και από την κ. Υπουργό Εργασίας 

και Κοινωνικής Ασφάλισης, που επίσης έχει απαξιώσει να μου απαντήσει 

στην υπ’ αριθμ. 5776/29.05.2025 ερώτηση που αρμοδίως της υπέβαλα 

με θέμα «Vouchers για παιδικές κατασκηνώσεις».  

Προηγουμένως, στις 28/3/2025 υπέβαλα άλλη ερώτηση προς την 

Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, για το επίδομα ανεργίας 

σε πολυτέκνους (για τα παιδιά πέραν του 4ου, δεν υπάρχει καμμία 

προσαύξηση στο επίδομα. Δηλαδή το 5ο, 6ο, 7ο, 8ο κλπ παιδί δεν έχουν 

κόστος ανατροφής!). Από τον Μάρτιο που κατατέθηκε η ερώτηση, 

φτάσαμε στον Ιούλιο και ακόμη περιμένω απάντηση !!!  

Ερωτούνται οι αρμόδιες Υπουργοί :  

1. Γιατί απαξιώσατε να απαντήσετε και στις 3 προηγούμενες 

ερωτήσεις μου που αφορούν σημαντικά ζητήματα για τις 

οικογένειες των πολυτέκνων. Πότε θα απαντήσετε στις ερωτήσεις 

αυτές; 



2. Ποια μέτρα στήριξης έχετε λάβει για τις πολύτεκνες οικογένειες και 

πώς προτίθεστε να αντιμετωπίσετε το οξύτατο δημογραφικό 

πρόβλημα που ταλανίζει την Πατρίδα μας ;  

3. Ποια αλήθεια σκοπιμότητα εξυπηρετεί στην παρούσα κρίσιμη 

εθνικά, κοινωνικά, οικονομικά συγκυρία η παροχή σε 80.000 

εργαζόμενους μιας ευτελούς παροχής με το πρόσχημα της 

επιμόρφωσής τους για ήσσονος σημασίας ζητήματα;   

4. Πόσο είναι το ποσό που θα δοθεί στην ανάδοχο εταιρεία που θα 

υλοποιήσει το πρόγραμμα (πέραν των 8.000.000 € που θα δοθούν 

στους επιμορφούμενους) και ποιο το συνολικό κόστος του έργου;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής  

Νικόλαος Παπαδόπουλος 

 

 




